
Zápis z jednání školské rady 2. ZŠ Dobříš 

 ze dne 28. 11. 2016 

Přítomni: 

Mgr. Petra Neubergerová, zástupce zřizovatele 

Mgr. Zdeňka Žádníková Volencová, zástupkyně zákonných zástupců žáků 

Mgr. Petr Dušek, zástupce pedagogického sboru 

Mgr. Aleš Matějka, zástupce pedagogického sboru 

Ing. Jaromír Žák, zástupce zákonných zástupců žáků 

Omluveni: 

Lenka Svojtková, DiS., zástupkyně zřizovatele 

Host: 

Mgr. Bohumila Pallagyová, ředitelka školy 

Program: 1) úvod, přivítání, představení nových členů školské rady 

                  2) doplňující volby do školské rady 

                  3) diskuze a schvalování  Výroční zprávy školy za školní rok 2015/2016  

                  4) informace paní ředitelky o rozpočtu 

                  5) různé  

Hlasování o programu: - DOPLNIT PROGRAM O:  ----- 

PRO:  5 členů rady     PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  0 

                                                            (nadpoloviční většina přítomných) 

 

Ad 1. úvod, přivítání, představení nových členů školské rady (P. Dušek) 

- zápis z jednání vyhotoví P. Dušek 

- nově zvolení členové školské rady – zástupci rodičů – Mgr. Zdeňka Žádníková Volencová, Ing. 

Jaromír Žák 

Ad 2.  doplňující volby do školské rady (P. Dušek) 

- volby proběhly 22. 11. v čase konání konzultací o prospěchu a chování 

- zápis z voleb u paní ředitelky (kopie k dispozici členům rady) 

- diskuse přítomných o nízké volební účasti a nezájmu velkého počtu rodičů o dění ve škole 

 

 



Zápis z jednání školské rady 2. ZŠ Dobříš 

 ze dne 28. 11. 2016 

Ad 3.  diskuze a schvalování  Výroční zprávy školy za školní rok 2015/2016   

- po diskusi o některých bodech (např. schránka důvěry, vysvětlení některých údajů 

v tabulkách, …) byla Zpráva schválena 

Hlasování o schválení Výroční zprávy školy za školní rok 2015/2016:  

                                                   PRO:  5 členů rady     PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  0 

                                                            (nadpoloviční většina členů rady = pro schválení nutné 4 hlasy) 

 

Ad 4.  informace paní ředitelky o rozpočtu 

- přítomní byli seznámeni s rozpočtem školy pro příští rok  
- proběhla debata o některých položkách v tomto rozpočtu 

 

Ad 5. různé  

- přítomní členové školské rady se dohodli na uvedení svých kontaktů (e-mailové adresy) na 

webových stránkách školy, na vhodných termínech schůzek (předseda rady bude svolávat její 

setkání na základě došlých podnětů, nejvhodnější doba pro schůzky je pondělí po 14,20h) a 

na provádění zápisů z jednání (po odsouhlasení přítomnými budou publikovány na www 

stránkách školy, zapisovatelé se budou střídat). 

- krátká debata o integraci a inkluzi 

- náměty Z. Žádníkové - Skutečně zdravá škola - http://www.skutecnezdravaskola.cz/ ,  

Antitotalitní čítanka, …  (členové rady a vedení školy vzali na vědomí) 

- krátká debata o funkci školské rady a konstruktivní spolupráci rady s vedením školy 

 

   V Dobříši, 29. 11. 2016                                                                               Zapsal: Petr Dušek 
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